
Title (en)
Breakdown air gun.

Title (de)
Luftgewehr mit abknickbarem Lauf.

Title (fr)
Perfectionnements apportés aux carabines à air comprimé, à canon basculant.

Publication
EP 0467819 A1 19920122 (FR)

Application
EP 91500077 A 19910719

Priority
FR 9009538 A 19900720

Abstract (en)
According to the invention, the improvements in question involve producing by means of an injection-moulding operation: a) a one-piece part
comprising a fork (7), ensuring connection and articulation with the barrel, and a cylindrical part (8) making the connection with the compression
chamber (3) integral with the stock of the butt; b) the casing of the barrel, the widened part (4) of which comprises the point of articulation (5) with
the fork (7), the receptacle for the safety catch (6) and the fastening point (12) for the control lever (13) of the compressed-air piston (27). <IMAGE>

Abstract (fr)
Selon l'invention les perfectionnements en question consistent à réaliser au moyen d'une opération de moulage par injection: a) une pièce monobloc
comportant une fourche (7), assurant la liaison et l'articulation avec le canon, et une partie cylindrique (8), assurant la liaison avec la chambre de
compression (3) solidaire du fût de la crosse; b) l'enveloppe du canon dont la partie élargie (4) comporte le point d'articulation (5) avec la fourche
(7), le logement du cliquet (6) et le point de fixation (12) du levier (13) de commande du piston à air comprimé (27). <IMAGE>
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